
 
 

FRIESE OUDEREN HEBBEN RECHT OP 

BEREIKBARE EN TOEGANKELIJKE ZORG 

 
Het bestuur van de Stichting Friese Ouderenbonden (SFO) heeft met boosheid en verbijstering 

kennis genomen van het voornemen om een tweetal Friese ziekenhuizen te sluiten en één nieuw 

ziekenhuis in Joure te bouwen. Boosheid omdat de besluitvorming die vooralsnog verloopt 

zonder betrokkenheid van de gebruikers patiënten en ouderen, verbijstering dat zelfs de 

betrokken lokale bestuurders niet, of heel laat zijn geïnformeerd. 

De Stichting Friese Ouderenbonden vindt het niet acceptabel dat - terwijl de hoog 

gespecialiseerde zorg 5-10 % van het aantal behandelingen betreft - en het overige tot ieders 

tevredenheid in de regionale ziekenhuizen kan plaatsvinden, toch de nadruk op de hoog 

gespecialiseerde zorg wordt gelegd. De geïntroduceerde normen vormen de excuustruus voor 

sluiting van 2 ziekenhuizen en als dat doorgaat mogelijk nog meer sluitingen. 

Minister Kuipers is verantwoordelijk voor de gehanteerde normen maar verschuilt zich achter 

zorgverzekeraar Zilveren Kruis, in zijn antwoord op Kamervragen van Bushoff. 

Treffend vindt de SFO dat in een artikel in de Volkskrant van 19 oktober jl. een aantal lokale 

bestuurders en één provinciale - zich verzetten tegen het sluiten van regionale ziekenhuizen. En 

veelal in de periferie van Nederland. In dit artikel wordt ook gewezen op de gevolgen van 

concentratie van ziekenhuiszorg in Denemarken. Het is duurder en slecht voor de mensen. 

Eerder waren er in Friesland sluitingen van ziekenhuizen in Harlingen en Dokkum. Nu is 

bedacht dat de ziekenhuizen van Sneek en Heerenveen sluiten om een nieuw ziekenhuis in 

Joure te laten ontstaan. Dat zou beter zijn. Hoezo beter? Ziekenhuizen die op nominatie staan 

gesloten te worden, brokkelen af. Het gevolg zal zijn minder personeel (verplegers, 

specialisten) voor het te starten ziekenhuis in Joure. Waarom niet de huidige vier ziekenhuizen 

handhaven en waar nodig te laten samenwerken? Dat is immers ook in het belang van 

zorgvragers in de verschillende regio’s? Waarom komt de provincie Fryslân hier niet tegen in 

opstand? Limburg, inwoners van Heerlen zijn in alle staten bij de aankondiging van een 

ziekenhuissluiting.  

In eerdergenoemd artikel is de provinciale bestuurder die van zich liet horen de Friese 

gedeputeerde Femke Wiersma. Een goed voorbeeld dat gevolgd zou moeten worden door alle 

Friese bestuurders. 

Sluiting van de twee ziekenhuizen is nu nog zogenaamd een voorkeursscenario. Een reden 

temeer om nu in verzet te komen. De sluiting van de ziekenhuizen in Heerenveen en Sneek 

moet van de baan! Door deze dreigende sluiting wordt de zorg op afstand geplaatst en de 

bereikbaarheid, niet alleen met de aanrijtijden van ambulances maar ook met openbaar vervoer, 

is niet ingericht op vervoer van (kwetsbare) ouderen. De ziekenhuiszorg in Friesland is gediend 

met 4 ziekenhuizen en niet met 3.  

 

NIET ALLEEN DE KWALITEIT VAN ZORG MAAR OOK DE KWALITEIT VAN 

LEVEN STAAT VOOR ONZE MENSEN OP HET SPEL ! 

 

Coen van den Heuvel, voorzitter SFO  
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